



Mötesgrupp
SRRS/Västra

Mötesort
Via TEAMS

Mötesdatum
2022-10-11

Starttid
19:00

År/Mötesnr
2022/08

Närvarande:

Susanne Bermark(ordförande), Hillevi Backman(vice ordförande), Anki Rådman(sekreterare), Anneli Åkerström(kassör), Ulrika Weber(ledamot), Maria Carlsson(ledamot), **Maria Oskarsson(suppleant),** Ellen Kvarnström Leiner(ledamot), Jonna Ström (suppleant) Mats Ardbreck (suppleant) Louise Lundberg (suppleant).

Ej närvarande:

88. Mötets öppnande

88.1. *Val av protokollförare*

Anki Rådman valdes att skriva protokoll.

88.2. *Val av protokolljusterare*

Hillevi Backman valdes att justera protokollet.

88.3. *Godkännande av dagordning*

Dagordning godkändes

89. Föregående mötesprotokoll

89.1. *Inget från föregående protokoll.*

90. Rapport AU (Arbets Utskott)

91. Bordlagda ärenden

91.1. *Inga bordlagda ärenden*

92. Inkomna ärenden

92.1. *Inga inkomna ärenden*

93. Ekonomiärenden

93.1. *Utställningen ser ut att hamna som minus post.
Utbetalning av Miljösporren.*

94. Medlemsärenden

94.1. *Inga medlemsärenden*

95. Aktiviteter

95.1. *Promenader*

Karlstad 23/10 kl. 11:00, Sörmon. Hillevi skriver in.

Örebro 23/10 kl. 11:00 återkommer om plats, Susanne lägger upp aktivitet

Adventspromenad

Förslag: Karlstad den 11/12-2022, kl. 11:00 samma dag/datum i Örebro.

96. Övriga ärenden

96.1. *Sammanfattning BISS 2022*

Susanne saknar flera sammanfattningar/checklistor från utställningen.



Mötesgrupp
SRRS/Västra

Mötesort
Via TEAMS

Mötesdatum
2022-10-11

Starttid
19:00

År/Mötesnr
2022/08

Närvarande:

Susanne Bermark(ordförande), Hillevi Backman(vice ordförande), Anki Rådman(sekreterare), Anneli Åkerström(kassör), Ulrika Weber(ledamot), Maria Carlsson(ledamot), Maria Oskarsson(suppleant), Ellen Kvarnström Leiner(ledamot), Jonna Ström (suppleant) Mats Ardbreck (suppleant) Louise Lundberg (suppleant).

Ej närvarande:

-
- 96.2. *Utställning 2025*
Domare?
Plats?
Verkar vara 2 år innan som man måste bestämma domare, inte 3 år som vi har nu.
- 96.3. *CUA utbildning*
Jättebra utbildning som Susanne gick Mycket bra in-puts så som storlek på tält för de som ställer ut bör vara med i PM.
- 96.4. *Årsmöteshandlingar*
Valberedningen bör börja jobba med nya styrelsen under december månad
- 96.5. *Rapport samverkansmöte*
Viltspår på flera olika platser istället för på en plats. Fråga tas upp i TK
Nästa BISS 2026.
- 96.6. *Hundraårsjubileum*
Uppskattat. Rolig dag. Ca 10-12 hundar under dagen.

97. Nästa styrelsemöte

- 97.1. *9/1-2023 kl. 19:00 via TEAMS.*

98. Mötets avslutande

- 98.1. *Ordförande avslutade mötet.*